
Vedtak styremøte 28.06.2022 

 

PROTOKOLL  
 

Møtetype: Utvidet styremøte nr 01 i Karmøy Vest Rotaryklubb 2022-2023 

Møtested: Kulturhuset, Åkrehamn 

Møtedato: Tirsdag 28. juni 2022   Tid:  Klokken 19:00 – 20:15  

Til stede: Morten Sørensen   president og kasserer  

  Kjell Ferkingstad   innkomne president 

Marianne Fagerland  sekretær 

  Teis Kvilhaug   styremedlem II 

  Tove Lise Johannessen  past president 

  Diarry Heimdal -invitert  Medlemskapskomiteen (via ZOOM) 

  Vidar Tveit - invitert  Medlemskapskomiteen  

  

Forfall: Jon Salhus    Styremedlem I 

  Bjørn Rismyhr   Invitert - Informasjonskomiteen 

  Dag Inge Aarhus   Invitert - Internasjonal komite 

  Dagrun Haga Lier   Invitert - Samfunnskomiteen 

  Martin Mannes   Invitert - WEB-ansvarlig 

 

 

Sak nr 01/22-23 

FASTSETTELSE AV MØTETIDSPUNKTER 2022-2023 

Styret vedtar å avholde faste styremøter første tirsdag i hver måned fra og med 

september 2022 til og med juni 2023. Møtestart: klokken 20:10. Sted: Kulturhuset 

og/eller «Tipp Topp» i Åkrehamn. «Tipp Topp» ønsker oss hjertelig velkomne til å ha 

styremøte der. Alle komiteene anbefales å legge opp til faste møtetidspunkter 2 

ganger per halvår. 

 

 

Sak nr 02/22-23 

REGISTRERING I BRØNNØYSUND  

Styret vedtar at presidenten (i egenskap av også å være kasserer) oppdaterer 

registeret i Brønnøysund snarest mulig etter at nødvendige opplysninger er 

innhentet fra styrets medlemmer. 

 

 

Sak nr 03/22-23 

RYLA DELTAKELSE FRA VÅR KLUBB 

Styret vedtar å overføre budsjetterte midler til RYLA for Rotary-året 2021-2022 til 

neste Rotary-år. På den måten unngås dobbeltutgift i nytt Rotary-år. 

 

 

  



Vedtak styremøte 28.06.2022 

 
 

 

 

Side 2 av 3 
 

Sak nr 04/22-23 

FORSLAG TIL NYTT STYREMEDLEM II ROTARY-ÅRET 2023-2024  

Ingen konkrete forslag per dato. Styremedlemmer og ledere for komiteene bes 

komme opp med forslag til aktuelle kandidater snarest mulig til høsten. Dette må 

være på plass innen årsmøtet i september. 

 

 

Sak nr 05/22-23 

OPPDATERING OG BRUK AV KLUBBENS HJEMMESIDE OG FACEBOOK 

Styret vedtar å sette oppdatering og bruk av klubbens hjemmeside og Facebook-side 

som fast post på klubbens styremøter. Ref sak nr 01/22-23. På den måten klarer vi å 

holde sidene mest mulig a-jour gjennom Rotary-året. 

 

 

Sak nr 06/22-23 

OPPGAVEN SOM CLUB EXECUTIVE SECRETARY 

Klubben har en «Club Executive Secretary» som har alle rettigheter i medlemsnettet. 

For å opprettholde denne funksjonen og få den inn i faste former så vedtar styret at 

det til enhver tid skal være en oppgave som tillegges innkomne president.  

 

 

Sak nr 07/22-23 

REFERATLISTE 

1. «Stafett for livet». Ingen gruppe fra Rotary, men medlemmer oppfordres til å 

delta likevel. Disse kan ta kontakt med Kjell Ferkingstad for deltakelse 

sammen med Røde kors.  

2. Deltakelse på høstens Distriktskonferanse på Voss. Morten Sørensen er 

påmeldt. Marianne Ferkingstad vil melde seg på. Bjørn Rismyhr stiller som 

representant for Distriktet. Andre klubbmedlemmer er invitert ved melding 

og søkemulighet under «Klubben» på vår hjemmeside. 

3. Utvekslingsstudent. Vi sender ut Gunvor Vigemyr Bore, og tar imot Owen 

MacPherson fra Canada. Morten Sørensen stiller som rådgiver i mangel av 

andre kandidater, mens Teis Kvilhaug vil bistå presidenten i dette arbeidet. 

4. Høstens klubb-program. Programmet for høsten er ikke helt klart ennå, men 

det jobbes fortløpende for å få dette klart. 

5. TV-aksjonen. Alle medlemmene oppfordres til å stille som bøssebærere.  

6. Innkommet post: 

- E-post vedrørende Rotaract-konferanser. 

- E-post vedrørende TRF-seminar på Voss i forkant av DK i september. 

- E.post vedrørende Rotary-skolen. 

- Innlegg på Facebook vedrørende klubbens presidentskifte. 
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Sak nr 08/22-23 

EVENTUELT 

Som kasserer kommenterte Morten Sørensen at penger vi har sendt til Rotary 

International / Rotary Foundation om støtte til kjøp av 2 Shelterbox-er ikke lenger er 

med i Rotarys støtteordninger. De ber oss om å velge et annet formål, men det kan vi 

ikke i tråd med budsjettvedtak. Pengene bes derfor om å bli returnert. Hvorfor vi 

ikke lenger kan støtte Shelterbox via Rotary International må sjekkes nærmere med 

Distriktet.  

 

___________________________________________________________________________ 

Referent fra møtet: President Morten Sørensen, 28. juni 2022 

___________________________________________________________________________ 


